
Protokół  NR XXVIII/2009
z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp.

odbytej w dniu 26 luty 2009 roku
w godz. od 1630 do 1930

W sesji uczestniczyło 14 radnych (ustawowo 15 radnych) nieobecna radna – 
Irena Rozwora – lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu.
Ponadto w sesji uczestniczyli: Burmistrz Borku Wlkp. – Marian Jańczak, 
Sekretarz Gminy – Elżbieta Pawlak, Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 
Z-ca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu – 
Tomasz Banaszak, Komendant Powiatowej Policji w Gostyniu – Piotr Janicki, 
Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Borku Wlkp. – Rafał Szafraniak, 
kierownicy jednostek podporządkowanych, dyrektorzy szkół 
i dyrektor przedszkola, radni powiatowi oraz sołtysi - lista obecności stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.1. Otwarcie obrad.

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek, który 
powitał wszystkich radnych oraz gości.
Następnie stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, 
przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Ad.2. Ustalenie porządku obrad.
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Miejskiej. 
4. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2008.
5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

powiatu gostyńskiego z uwzględnieniem gminy Borek Wlkp. za 2008 rok.
6. Analiza sytuacji przeciwpożarowej na terenie powiatu gostyńskiego 

z uwzględnieniem gminy Borek Wlkp. w 2008 roku.
7. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.
8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.
9. Zapytania i interpelacje radnych.
10.Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmiany uchwały Nr XIX/130/2004 Rady Miejskiej Borek Wlkp. z dnia 

22 kwietnia 2004 r. w sprawie ustanowienia tytułu i przyznania odznaki 
„Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.”,

b) zmian budżetu i w budżecie,
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c) ustalenia dodatkowego zadania realizowanego w 2009 roku z Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej,

d) zmiany uchwały Nr XXIV/184/2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 30 
października 2008 roku w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy 
Borek Wlkp. z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2009,

e) udzielenia dotacji z budżetu Gminy Borek Wlkp. na  wykonanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich i roboty budowlane dla obiektów 
zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności 
Gminy Borek Wlkp.,

f) przejęcia nieruchomości gruntowej położonej w Zimnowodzie od Agencji 
Nieruchomości Rolnych OT w Poznaniu,

g) zbycia nieruchomości gruntowych położonych w Koszkowie i Wycisłowie.

11.Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych.
12.Wolne głosy i wnioski. 
13. Zakończenie.

Następnie zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego harmonogramu.
Nikt z radnych nie zgłosił zastrzeżeń.
W związku z powyższym przedstawiony porządek sesji został przyjęty do 
realizacji.

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady.

Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek stwierdził, że radni mieli 
możliwość zapoznania się z treścią protokołu przed sesją, w związku z czym 
prosił o przegłosowanie jego przyjęcia.
Za przyjęciem protokołu z XXVII sesji Rady głosowało 14 radnych, nikt nie był 
przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania.

Ad.4. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2008.
Powyższe sprawozdanie złożył Przewodniczący Komisji – Jan 

Wachowski, stanowi ono załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
Nikt z obecnych w tym temacie głosu nie zabrał.

Ad.5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na 
terenie powiatu gostyńskiego z uwzględnieniem gminy Borek Wlkp. za 2008 
rok.
Komendant Powiatowej Policji w Gostyniu – Piotr Janicki poinformował, że od 
miesiąca Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Borku Wlkp. Hieronim Tacka jest 
na emeryturze, w związku z tym te obowiązku do czasu uzyskania opinii 
Burmistrza Borku Wlkp. pełni Aspirant  - Robert Szafraniak.
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Następnie przedstawił informacje dotyczące przestępstw na terenie powiatu 
gostyńskiego. W 2008 roku wykrywalność ogólna wynosi 92,1%. Dominowała 
drobna przestępczość kryminalna, głównie kradzieże i kradzieże z włamaniem 
oraz przestępstwa narkotykowe.
Najbardziej zagrożone rejony:
Gostyń         52,1% wydarzeń 
Krobia         15,7%
Piaski            8,8%
Borek Wlkp. 6,9%
Poniec          6,1%
Pogorzela     5,4%
Pępowo        5%

Szczegółową  informację w tym temacie złożył p.o. Kierownika Rewiru 
Dzielnicowych w Borku Wlkp. – Robert Szafraniak, stanowi ona załącznik 
nr 4 do niniejszego protokołu.

Uwag nie zgłoszono.

Ad.6. Analiza sytuacji przeciwpożarowej na terenie powiatu gostyńskiego 
z uwzględnieniem gminy Borek Wlkp. w 2008 roku.

Z-ca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu – 
Tomasz Banaszak przedstawił informację o stanie ochrony przeciwpożarowej na 
terenie powiatu gostyńskiego z uwzględnieniem gminy Borek Wlkp. za rok 
2008, stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Ponadto Komendant Gminny OSP w Borku Wlkp. przedstawił ocenę stanu 
technicznego Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie gminy Borek Wlkp., 
stanowi ono załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Uwag nie zgłoszono.
W tym punkcie Przewodniczący Rady w imieniu Rady Miejskiej podziękował 
„państwowym służbom mundurowym” za bezpieczeństwo i porządek publiczny 
oraz bezpieczeństwo przeciwpożarowe nad naszym społeczeństwem.

Ad.7. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.

Powyższe sprawozdanie złożył Wicestarosta Powiatu – Janusz Sikora.
Powiadomił o pracach Powiatu Gostyńskiego w okresie dwuletniej działalności, 
a mianowicie:
- rozbudowa Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu,
- modernizacja Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu,
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- budowa boiska sportowego w Pogorzeli i przy Zespole Szkół Specjalnych 
w Brzeziu,

- modernizacja Domu Dziecka w Bodzewie,
- remonty w Domach pomocy Społecznej – zakup samochodów niezbędnych 

do przewożenia osób niepełnosprawnych oraz montaż wind,
- remont dróg (będzie realizowana droga na ul. Konopnickiej w Borku Wlkp., 

zadanie w Zalesiu)

W ramach programu „I TY możesz zostać inżynierem” powiat uzyskał 
dofinansowanie ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki  w wysokości 818.472 zł, za co będą 
organizowane dodatkowe zajęcia dydaktyczno – wyrównawcze:
- dla klas I i II LO  oraz  dla klas III – przygotowanie do egzaminu.

Szpital – jest przygotowywana dokumentacja na modernizację.

Pytań nie zgłoszono.

Ad.8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.

Powyższe sprawozdanie złożył Burmistrz Marian Jańczak, stanowi ono 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Radny Marian Łuczak poruszył sprawę oświetlenia ulicznego w miejscowości 
Siedmiorogów.

Burmistrz wyjaśnił, że umowy na oświetlenie są zawierane sukcesywnie, cześć 
już jest podpisana, natomiast na pozostałe miejscowości będą podpisywane.

Innych uwag nie zgłoszono.

Ad.9. Zapytania i interpelacje radnych.

Nie wpłynęła żadna interpelacja.

Ad.10. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmiany uchwały Nr XIX/130/2004 Rady Miejskiej Borek Wlkp. z dnia 

22 kwietnia 2004 r. w sprawie ustanowienia tytułu i przyznania odznaki 
„Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.”
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Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący 
Rady Andrzej Kubiak.
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że zmiana dotyczy listy osób popierających – 

dopisanie nr pesel oraz dokładnego adresu, ponieważ często podpisy były 
nieczytelne.

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – pozytywna, przedstawił 
Z-ca Przewodniczącego Komisji Tomasz Szczepaniak.

Uwag nie zgłoszono.

Za przyjęciem uchwały  głosowało 14 radnych,  nikt  był  przeciwny i  nikt  nie 
wstrzymał się od głosowania. 
Uchwała Nr XXVIII/ 215 /2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

b) zmian budżetu i w budżecie

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt 
uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem.
Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – pozytywna, przedstawił 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Tomasz Szczepaniak.

Nikt więcej w tej sprawie głosu nie zabrał.
Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za przyjęciem uchwały  głosowało 14 radnych,  nikt  był  przeciwny i  nikt  nie 
wstrzymał się od głosowania. 
Uchwała Nr XXVIII/ 216 /2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

c) ustalenia dodatkowego zadania realizowanego w 2009 roku z Gminnego 
     Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący 
Rady Andrzej Kubiak.
Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – pozytywna, przedstawił 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Tomasz Szczepaniak.
Uwag nie zgłoszono.

Za przyjęciem uchwały  głosowało 14 radnych,  nikt  był  przeciwny i  nikt  nie 
wstrzymał się od głosowania. 
Uchwała Nr XXVIII/ 217 /2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.
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d) zmiany uchwały Nr XXIV/184/2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 
30 października 2008 roku w sprawie uchwalenia programu współpracy 
Gminy Borek Wlkp. z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2009 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt 
uchwały w powyższej sprawie. 
Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – pozytywna, przedstawił 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Tomasz Szczepaniak.
Uwag nie zgłoszono.

Za przyjęciem uchwały  głosowało 14 radnych,  nikt  był  przeciwny i  nikt  nie 
wstrzymał się od głosowania. 
Uchwała Nr XXVIII/ 218 /2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

e) udzielenia dotacji z budżetu Gminy Borek Wlkp. na  wykonanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich i roboty budowlane dla obiektów 
zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności 
Gminy Borek Wlkp.

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący 
Rady Andrzej Kubiak.
Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – pozytywna, przedstawił 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Tomasz Szczepaniak.
Pytań nie zgłoszono.
Za przyjęciem uchwały  głosowało 14 radnych,  nikt  był  przeciwny i  nikt  nie 
wstrzymał się od głosowania. 
Uchwała Nr XXVIII/ 219 /2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

f) przejęcia nieruchomości gruntowej położonej w Zimnowodzie od 
Agencji Nieruchomości Rolnych OT w Poznaniu

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt 
uchwały w w/w sprawie.
Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – pozytywna, przedstawił 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Tomasz Szczepaniak.
Pytań nie zgłoszono.
Za przyjęciem uchwały  głosowało 14 radnych,  nikt  był  przeciwny i  nikt  nie 
wstrzymał się od głosowania. 
Uchwała Nr XXVIII/ 220 /2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.
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g) zbycia nieruchomości gruntowych położonych w Koszkowie 
i Wycisłowie

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kubiak przedstawił projekt uchwały 
w w/w sprawie.
Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – pozytywna, przedstawił 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Tomasz Szczepaniak.
Sołtys wsi Jawory – Marek Mróz zapytał co to za grunt.
Burmistrz wyjaśnił, że jest to droga dojazdowa do urządzeń melioracyjnych oraz 
część łączki. Działka nr 155/1 przeznaczona została na poszerzenie koryta 
Kanału Kościańskiego Obry. Działki nr 277/1 i 266/1 zostały przeznaczone pod 
drogę dojazdową do urządzeń melioracyjnych. Dodał także, że wystąpiła 
konieczność uregulowania stanu prawnego tych nieruchomości, a zatem celowe 
jest wyrażenie zgody na sprzedaż tych nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa.
Innych pytań nie zgłoszono.
Za przyjęciem uchwały  głosowało 14 radnych,  nikt  był  przeciwny i  nikt  nie 
wstrzymał się od głosowania. 
Uchwała Nr XXVIII/ 221 /2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Ad.11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych.

Nie wpłynęła żadna interpelacja.

Ad.12. Wolne głosy i wnioski.

W tym punkcie Przewodniczący Rady przedstawił rozstrzygnięcia 
nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego orzekające:
-  nieważność uchwały Nr XXVI/201/2008 z dnia 11 grudnia 2008 r. w sprawie 

ustalenia opłat za składowanie odpadów dostarczonych na wysypisko, w 
części dotyczącej:

w § 4 w zakresie słów „po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Wielkopolskiego od” ze względu na naruszenie 
prawa.

- nieważność części uchwały Nr XXVI/198/2008 z dnia 11 grudnia 2008 r. 
w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego 
oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 
oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia w 2009 roku.
Mieszkaniec Borku Wlkp. wnioskował o nagłośnienie sali sesyjnej.
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Przewodniczący Rady wyjaśnił, że w nowo wyremontowanej sali będzie 
stosowne nagłośnienie.

Innych uwag nie zgłoszono.

Ad.13. Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 
Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek zakończył XXVIII sesję Rady 
Miejskiej Borku Wlkp. 

Protokołowała Przewodniczący Rady

Wiesława Wójcik Roman Kręciołek
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